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Vorig jaar rond deze tijd keken we reikhalzend uit 
naar het nieuwe seizoen. Een half jaar Corona stop 
achter de rug. Het zag er allemaal weer een stuk 
rooskleuriger uit. Het veld kon je in gedachten al 
weer ruiken. Lekker weer wekelijks de wei in en na 
afloop een beetje slap ouwehoeren. Ergens zat in de 
gedachten nog wel een klein kansje op weer een 
mislukt voetbalseizoen maar zo’n vaart zou het toch 
niet lopen….. Dat deed het dus wel. Na een wedstrijd 
of pak ‘m beet 6 was het weer gedaan met de pret. 
Een korte stop werd een wat langere stop en die  
langere stop mondde uit in een seizoensstop.  
Uiteindelijk mocht er toch nog een beetje getraind 
worden, op het allerlaatst zelfs zonder anderhalve 
meter afstand. Nu staan we weer op hetzelfde punt. 
De vanzelfsprekendheid van een nieuw seizoen  
wekelijks de wei in behalve bij afgelastingen door 
slechte velden is er nog niet. Maar wederom zijn we 
hoopvol gestemd qua Covid. En slechte velden?  
Lees deze clubkrant. Onze velden liggen er  
momenteel tip-top bij. Het hele jaar door zijn vele 

vrijwilligers hard bezig geweest. En niet alleen op  
de velden. Heel het sportpark glimt en wacht  
ongeduldig. Gevoetbald zal er worden.  
Van ’s ochtends vroeg tot eind van de dag.  
Toeschouwers genieten vanaf een strak tegelpad 
langs de rand van het veld. Of lekker met een  
drankje in de hand vanaf het terras. Met een schuin 
oog houden ze hun kinderen in de gaten die lol  
maken in de schitterend opgeknapte speeltuin.  
Niet dat er niets is gebeurd overigens afgelopen jaar. 
De jeugd is vele zaterdagen vermaakt. Maar daar 
mochten helaas geen kijkende getuigen bij aanwezig 
zijn. Daarom in dit blad uitgebreid verslag.  
Ook een mooi interview met Clubman Henk en  
oud lid Bernard die weer eens terugkeerde op ons 
sportpark om te praten over die goede ouwe tijd.  
 
Veel blader- en leesplezier gewenst! 
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Lieve leden,  
 
De aftrap voor een nieuw 
seizoen staat voor de 
deur. De meesten zijn  
al lekker begonnen met 
trainen en wedstrijden 
spelen. We gaan er voor! 
De redactie van de  
Stormvogel heeft in ieder 
geval niet stil gezeten.  
Hij ziet er weer gelikt uit. 
Dank jullie wel!  
 

Terugkijken en schrijven dat we het liever allemaal 
anders hadden willen zien lijkt ons helder. Dus dat 
laten we maar gelijk achter ons. Wel is belangrijk  
om te weten dat we er gezond zijn uit gekomen. 
Maar helemaal ongeschonden ook weer niet.  
Helaas hebben we sinds 1971 geen Dames meer op 
zaterdag en hebben ook de meiden van de MO17 
andere wegen gekozen. Heel erg jammer want na 50 
jaar damesvoetbal wil je dat natuurlijk continueren. 
Gelukkig hebben een aantal dames besloten om op 
vrijdagavond te gaan voetballen. Dus na bijna 90 jaar 
hebben we voor het eerst damesvoetbal op vrijdag. 
Hoe leuk is dat! Zeker omdat we hier ook voormalige 
damesleden in terug zien. En laten we werken aan  
zo snel mogelijk een hernieuwde start met  
damesvoetbal op zaterdag. Extra aandacht deze keer 
voor de laatste trainer van de dames, Henk Struik.  
 
We hebben afscheid genomen van twee  
hoofdtrainers, dat is op zich ook bijzonder.  
Na drie mooie jaren met Piet Saaman hadden we 
een nieuwe trainer aangesteld maar vlak voor het 
seizoen liep dat toch anders. Gelukkig hebben we 
met de TC en Willem Leushuis en hulp van buiten 
een nieuwe trainer gevonden in Gerrie Schaap.  
In deze regio geen onbekende en daar zijn we zeer 
blij mee. Gerrie is oud prof en heeft een mooie staat 
van dienst als trainer. Zo komen we toch altijd beter 
uit verrassingen en konden we ons ook bij veel  
mensen weer op de kaart zetten. Niets is voor niets, 
blijkt wel weer. Tijdens een zeer gezellig feestje met 

Arkel als tegenstander namen we afscheid van Piet 
en de spelers Corné Nijhof en Danny van der Matten. 
Bedankt voor de mooie jaren mannen. We blijven 
elkaar zien! Ook was er die dag extra aandacht  
voor de Duchenne Heroes. Team Bagagedrager  
heeft een bijzonder verhaal. Goed dat we ze konden 
ondersteunen met elkaar.  
 
Ook presenteren we onze nieuwe partner: HGM van 
Hans Schaap. We hebben een mooie samenwerking 
kunnen sluiten met een prachtige partner op de  
Oudendijk. Iemand met een lange grashistorie maar 
nog veel meer dan dat. Je leest het verderop. Leuk 
om te zien hoe iemand als geitenfokker een prachtig 
bedrijf opbouwt. En ben je geïnteresseerd om daar 
aan de slag te gaan laat het mij/ons weten en we 
brengen jullie met elkaar in contact.  
 
Ook Koninklijk nieuws deze keer. Ben van Eeden 
werd door de vereniging (op voorspraak van  
de bouwploeg) voorgedragen voor een zeer  
welverdiend lintje. Het viel niet mee hem op het veld 
te krijgen en als die het had geweten was hij zeker 
niet gekomen. Maar mooi om te zien hoe trots hij is 
met deze prachtige onderscheiding. Ook bijzonder 
en leuk dat de burgemeester en de gemeente een 
uitzondering maakten om het op een andere dag  
te doen dan gebruikelijk. Dank allen voor jullie  
aanwezigheid en inzet. Vooral de kabouters voor  
de geweldige training die we mochten bekijken  
van ze. Uiteraard vieren we de opening nog  
groots met een goed feest met iedereen die  
heeft meegeholpen.  
 
Ook was ik pas nog op bezoek bij ons erelid Peet  
Kilwinger. Eerst even een visje gescoord bij Aart en 
daarna naar Almkerk. Het visje ging er goed in en het 
was fijn om te zien dat hij er positief en scherp in zat. 
Lopen zal lastig worden maar de positieve geest is er 
nog volop. Namens Peet iedereen bedankt voor de 
kaarten. 129 stuks! Hoe mooi is dat! Gelukkig is hij 
inmiddels terug in zijn vertrouwde Woerkum. Loop 
gerust eens binnen. Je leest zijn verhaal ook hier in 
de Stormvogel.  

 Een woord van de voorzitter 
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Verder zijn we met elkaar erg actief geweest:  
boekenmarkt, zomeravond voetbal en veel  
activiteiten voor onze jeugd.  
Ondanks alle beperkingen hebben we er toch heel 
veel uitgehaald. De velden liggen er prachtig bij en 
hunkeren ernaar om bespeeld te worden. Er is een 
leuke speeltuin gekomen voor de allerkleinsten.  
BoerPlay heeft ons hier zeer goed bij geholpen.  
Een mooie bijdrage van de activiteitencommissie  
was natuurlijk ook zeer welkom en gewaardeerd.  
 
We maken in deze editie kennis met de nieuwe  
trainer en zijn begeleiding voor de JO19: Jacques Sas. 
Gelukkig ook veel bekende gezichten er om heen.  
Het verhaal gaat dat ze zelfs een trainer hebben voor 
de 3e helft. Dat moet een mooi seizoen worden voor 
ze. Mooi om de betrokkenheid en saamhorigheid van 
die jongens te zien. Blijf genieten boys. Ik weet dat je 
over 30 jaar nog praat over wat je nu meemaakt!  

Op naar een mooi seizoen! We zullen het  
samen moeten doen en dat is in dit geval letterlijk.  
We hebben op verschillende plaatsen hulp nodig, dus 
we zullen mensen gaan benaderen voor diverse  
functies: sponsorcommissie, achter de bar,  
onderhoud, zomaar een paar voorbeelden.  
Samen zijn we Woerkum.  
 
Maak er een mooi seizoen van! Geniet, want je  
weet hoe het is als het er even niet is. En wees/blijf 
lief voor elkaar en onze gasten.  
 
Met Wit Groene groeten,  
 
Jullie Voorzitter  
 
Hanno de Joode  
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Bedankt Piet, Danny en Corné! 

Als om half twee het eerste fluitsignaal klinkt is  
iedereen een minuut stil. We herdenken ons lid  
Martin Ruis, vader van onze speler Harjo.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Als je na zeventien maanden weer losgelaten  
wordt zie je pas hoe de mensen reageren. De eerste 
oefenwedstrijd tegen onze vrienden uit Arkel zorgen 
ervoor dat er ongeveer 200 personen langs de lijn 
staan. Een ieder zie je met een glimlach om de mond 
het veld opkomen. Nee, het potje voetbal was geen 
weggevertje. Strijd om de bal was volop aanwezig. 
Soms was het zelfs iets te hard maar daar was 
scheidsrechter Rookhuizen op berekend.  
Deze wedstrijd staat in het teken van afscheid nemen. 
Danny van der Matten en Corné Nijhof stoppen met 
voetballen. Daarnaast nemen we ook afscheid van  
de trainer Piet Saaman. Voor Piet wordt het een  
sabbatical jaar tenzij er iets komt wat hem aanstaat. 
Voor Woudrichem een heel bekende daar hij alle  
elftallen vanaf de F tot de A heeft getraind en bijna 
alle spelers in die periode heeft begeleid. Het eerste 
jaar was met een periodekampioen het meest  
succesvol. Daarna sloeg Corona toe en was het voor 
een ieder afzien en wachten op betere tijden.  
 
Danny v/d Matten heeft zijn studie boven het voetbal 
gezet. Werk en daarnaast fysiotherapie gaan studeren 
kost veel energie. Betekent ook dat je niet twee keer 
in de week kan gaan trainen. “Ik wil niet dat mijn  
aanwezigheid tot discussie zou leiden. Ik speel dan 
liever in een lager elftal.” Voor Corné was reeds  
eerder bekend dat hij in Rotterdam was gaan wonen 
en daardoor de rit, drie keer in de week, teveel van 

hem was gevraagd. Dat hij na de warming up niet in 
het veld stond betekende voor hem direct het einde. 
Een invalbeurt was teveel gevraagd na vier geweldige 
seizoenen. De laatste twee jaar waren niet meer wat 
het voor hem was.  

 
Piet nam voor de tweede keer afscheid van het 1e 
elftal. Met veel plezier kijkt hij achterom. “Ik heb alle 
jeugd elftallen vanaf de F tot de A junioren onder  
mijn hoede gehad. Veel spelers uit die periode mee 
gevormd tot wat het nu is. Dat je zo je eigen zoon 
hebt zien groeien tot wie hij nu is, is voor een vader 
het leukste wat je kan overkomen. Ik blijf op zaterdag 
langs de lijn staan als supporter van deze club. Mocht 
er ondertussen iets op mijn weg komen dat ik de 
moeite waard vind dan zie ik wel weer.”  
 
Oh ja, er werd ook nog gevoetbald tegen Arkel.  
Nadat we met 0 – 2 achter kwamen werd het in de 
tweede helft via Mike van Wouwen en Danny Schaap 
weer naar 2 – 2 gebracht.  
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Na de wedstrijd werd door de spelers van  
het eerste leuke woorden gesproken naar  
de afscheidnemers. Met een foto van een  
spelmoment en een aantal Woerkumse biertjes  
nam men afscheid van Danny, Corné en Piet.  
 
We kijken met vertrouwen naar de toekomst  
wanneer het spel weer echt gaat beginnen.  
 
Als laatste kwam Yoeri Duizer aan het woord.  
Hij had nog iets dat het afgelopen seizoen nog niet 
had plaats gevonden. De uitreiking van de vissekop 
van het seizoen. Het bleek dat na 16 wedstrijden op 
de eerste plaats was geëindigd onze onverschrokken 
laatste man Wilty Schaap. Hij kreeg de vissekop  
uitgereikt en daarbij een glazen pot met een  
levend visje erin.  
 
Jur  
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Woerkum 4 en... tja wat eigenlijk??  
Want er is helemaal niet meer gevoetbald sinds de 
vorige Stormvogel. Gelukkig valt er altijd nog wel wat 
te melden rondom het 4e. Vanaf half maart werden 
de beschimmelde kicksen bij een enkeling alweer  
uit de tas gehaald om voorzichtig en uiteraard met 
inachtneming van de corona regels weer te trainen. 
Een kleine, koude versnapering nadien mag ook op 
zo'n avond natuurlijk niet ontbreken.  
De groep groeide gestaag en toen de regels verder 
versoepelden en de trainingsavond werd verzet van 
vrijdag naar donderdag was het hek van de dam. 
Meerdere avonden werd het aantal aanwezigen 
(samen met spelers van oud-5) tot boven de 20  
opgevoerd. 1 kratje was al snel te weinig....  
 
Allemaal alweer in training voor... natuurlijk het  
zomeravondtoernooi! Want gelukkig hadden Gerrit 
en de zijnen de handschoen weer opgepakt om dit 
geweldige toernooi te organiseren. Helaas was het 
weer wat minder, maar dat mocht de pret niet  
drukken. Met een indrukwekkend puntenaantal  

werd uiteindelijk Roda JC glansrijk kampioen.  
Natuurlijk waren in dit team ook weer enkele 
4e spelers te bewonderen, Justin en Léon: top gedaan! 
Al was het alleen maar het regelen van het bier!  
 
Met het zomeravondtoernooi is ook meteen het  
initiatief genomen voor de afsluitende BBQ.  
Op 24-7 werd deze gehouden. Hieronder een  
impressie van deze geslaagde avond, afgesloten met 
een heerlijk ijsje van IJs & Spijssalon Baks! Bedankt! 
Toen was het seizoen ten einde.  
 
Op de app wordt nog geprobeerd om een  
trainingsavondje te pakken, maar de motivatie  
is laag op het moment. Iedereen is natuurlijk  
in afwachting van wat het nieuwe seizoen  
weer zal brengen.  
Vanaf half augustus begint de voorbereiding weer!  
 
Tot dan!  
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Clubman Henk Struik  
Tijdens de vergadering van de clubkrantredactie gaat 
het vooral om: hoe krijgen we de krant weer vol met 
mooie stukjes, goede prestaties van clubleden of 
mensen die zich verdienstelijk hebben gemaakt op 
wat voor gebied dan ook. Deze keer ging het over  
een minder leuk bericht en dat was het opheffen  
van Dames 1. Pijnlijk want sinds 1971 is de afdeling 
Damesvoetbal al actief binnen onze vereniging. In de 
jubileumgids ter gelegenheid van het 75-jarig bestaan 
stond dat er toen al zeker 25 trainers zijn versleten en 
dat niet elke man het in zich heeft minstens 15 dames 
in het gareel te houden. Met het opheffen van Dames 
1 blijkt die opmerking van 2007 de laatste 15 jaar  
zeker niet te kloppen. Het is Henk Struik gelukt om  
in die periode trainer en/of coach te zijn van deze  
dames. Zelf zegt hij dat dit de mooiste jaren uit  
zijn langdurige voetbalcarrière zijn geweest en hij 
baalt dan ook behoorlijk dat het zover is gekomen. 
Heel erg jammer!  
 
Voor de redactie is dit de aanleiding om de totale  
carrière van Henk eens nader te belichten.  
Hij is geboren in “de Steeg” (Daalderstraat) in 1957  
en nu dus 64 jaar. Het waren oude kleine huisjes  
en er werd een compleet nieuwe wijk gebouwd.  
In 1958 ging de familie Struik wonen in de Prins  
Willem van Oranjestraat, samen met zowat de  
hele Daalderstraat. Hij groeide op, zegt hij zelf, in alle 
vrijheid. “Een super jeugd gehad. Zwemmen, vissen 
en varen in de rivieren en struinen achter de stad.”  
De historische haven was er toen nog niet.  
 
Op 9-jarige leeftijd begon Henk met voetballen,  
op het oude veld aan de Burgemeester Van der  
Leliestraat. Toeval wil dat zijn schuurtje aan de  
Wethouder de Joodestraat op dat oude veld staat. 

Het C-elftal was toen het laagste jeugdelftal.  
D, E en F bestonden nog niet. De heer Cornelius was 
de trainer/leider. Hij had ook een mooie dochter en 
Henk was niet op zijn achterhoofd gevallen, want  
later bleek de trainer ook zijn schoonvader te worden.  

 
Tonny Klaassen van de slager en Henk konden het 
goed vinden met elkaar en scoorden er driftig op los. 
Tonny maakte 63 doelpunten in een seizoen en Henk 
62. Een ideale combinatie volgens de trainer. Jullie 
komen vast en zeker in het eerste! Tonny ging helaas 
verhuizen, maar Henk ging door. De B-junioren kon hij 
overslaan, direct naar de A2. Hij was toen 13 jaar.  
Binnen 3 maanden stond hij al in de A1, samen met 
Bert van Tilborg (de huidige groundsman van de club) 
en Wim Schaap (voormalig voorzitter). Twee weken 
voor hij 15 werd, in 1972, mocht hij meetrainen met 
de toenmalige trainer Joop Herwig bij het eerste 
elftal. Mannen zoals Chiel Smits, Adrie Vink, Jan van 
Straten en nog vele anderen speelden toen mee.  
Hij maakte toen ook zijn debuut.  

Henk en Margy tijdens hun verkeringstijd 

21 April 1979, Woudrichem-Zuilichem 2-0  
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Tot 1987 speelde hij onafgebroken in Woerkum 1,  
op één week na. Die ene keer werd hij door Teus 
Blokland teruggezet naar het tweede. In die 15 jaar 
maakte hij diverse trainers mee: Joop Herwig,  
Teus Blokland 2x, IJm van Straten en Dick Eggly.  
 
Op een gegeven moment kwamen 4 Gorcumse jon-
gens bij Woerkum voetballen. Johan Caspers, Cees 
van Bavel, Johan Muller en Sjakie van Straten (helaas 
veel te vroeg overleden). Een fantastische tijd wat 
uitmondde in een promotie naar de 3e klasse.  

Wedstrijden in de regio waren altijd een happening. 
Rijswijkse Boys, Sleeuwijk en Zuilichem waren  
favoriet. Iedereen wilde van Woerkum winnen,  
dus altijd een prima sfeertje. Deze Gorcumse mannen 
zijn vrienden voor het leven gebleven. Ze gingen  
donderdags na de training nog los in de kantine met 
een biertje en een hapje. Soms nog even doorzakken  
            

             Lekker mopperen tegen de scheidsrechter vanwege  
                   vermeend buitenspel. Johan Caspers, Henk Struik,  
                                        Rene van Andel en Marcel v.d. Koppel 
 
in Breda. Zaterdags na de wedstrijd in Gorcum de 
stad onveilig maken en zondags bij thuiswedstrijden  
naar Unitas en natuurlijk ook nog even de stad in.  
Lol hebben ze zeker ook heel veel gehad. Na een  
toernooi in Aalst bij Roda Boys hadden de mannen 
een lekker biertje gedronken en op weg naar huis. 
Henk zat bij Cees van Bavel en Johan Caspers  
in de auto en achter hun reden Wim Schaap en  
Johan Muller in een Suzuki Alto, op de dijk riep Johan 
Caspers ineens: “stoppen, ik ga schaap feliciteren”.  
Ze dachten dat het om Wim ging, maar hij liep naar 
een echt schaap en zei: “Gefeliciteerd” en stapte 
weer in de auto. Gierend van de lach natuurlijk.  
Wim Schaap had het niet zo gemakkelijk na al die 
biertjes. Bij de Andelse sluis zat hij voorovergebogen 
zijn misselijkheid te verwerken in een handdoek.  
 
Na afloop van zo’n beruchte trainingsavond zei  
Johan dat hij zijn vrouw Vera wilde verrassen en  
nam voor haar een frikandel mee en deed hem onder 
de snelbinders. Hij kwam thuis aan en weg was de 
frikandel. Bleken er helemaal geen snelbinders op zijn 
fiets te zitten…….  

Een herinnering aan de promotie 
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In 1987 kwam er een einde aan zijn actieve carrière 
bij het eerste elftal. Henk Struik ging afbouwen in  
het vijfde samen met oude makkers, maar o.a. ook 
zijn broer Wout, Amerens Kant, Martin en André Ruis 
en wat later Johan Caspers. Alles onder de bevlogen 
leiding van Gerrit van ’t Einde! En nog steeds gezellige 
avondjes in de kantine na afloop van de trainingen 
(partijtjes).  

Tijdens deze periode begon hij als jeugdtrainer van 
o.a. zijn zoon, Wilty Schaap en Marc van Bavel. Zijn 

zoon is gestopt, maar Wilty en Marc zijn doorgegaan 
en met succes. Zij hebben hem ooit verteld dat Henk 
de basis heeft gelegd voor hun voetbalinzicht. Mooi 
toch?! Hij trainde de E-tjes tot en met de C1. “Een 
leuke bezigheid geweest!”  
 
Toen Piet Saaman trainer werd bij het eerste  
werd Henk gevraagd om assistent trainer en soms 
verzorger te worden. Ja, ook medisch had Henk een 
behoorlijk niveau! Hij heeft dit 3 jaar gedaan, dus ook 
nog even bij Leon Elands.  
 
Ondertussen trainde hij al Dames 1. Vijftien jaar lang 
en ook nog 5 jaar coach naast het trainerschap. Dat 
allemaal met heel veel plezier. Hij geniet zienderogen 
nog steeds als hij vertelt over die periode.  
 
De familie zat niet stil. Zijn vrouw Margy deed ook het 
nodige voor de club. Zij is in het 1ste en 2de seizoen 
van Teus Blokland, onder de hoede van onze clubarts 
Arie van Vugt, nog verzorgster geweest bij het eerste 
team. De kuiten van Piet Secrève waren favoriet bij 
Margy. Ook heeft zij de redactie van de clubkrant een 
aantal jaren onder haar hoede gehad.  

 

Eerste elftal 1976. Staand: Henk Vink (leider), Teus Blokland (trainer), Adrie Vink, Geerit Verhoeven, Bert Nijhof, Co Viveen, 
Wim Schaap, IJsbrand Berm, Arie van Vugt (verzorger) Gerrit Kant (grensrechter) Zittend: Jan van Straten, Henk Struik, Arie 
Kant, Henk de Jong, Jan Viveen, Cees van Vugt en Hans Bouwman.  

Altijd in voor een arm over de schouder 
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15 is voor Henk toch wel een bijzonder getal…  
Op 15 jarige leeftijd debuteerde hij in Woerkum 1  
15 jaar onafgebroken in het eerste elftal  
15 jaar onafgebroken in Woerkum 5  
15 jaar onafgebroken trainer/coach bij Dames 1  
 

Wat een geweldig CV voor een sportman en  
een bijzondere clubman. Iemand om als club  
te waarderen. Hijzelf vindt het heel gewoon en  
zegt trots op zo’n prachtige vereniging te zijn.  
Henk, dankjewel voor je positieve inbreng en  
sportiviteit. Geweldig!!  
 
Na afloop van dit interview deden we nog een  
drankje en kwam nog een ander verhaal naar boven. 
De afgelopen 2 jaar is Henk vrijwilliger op  
zondagmorgen van 8.00 tot 10.30 uur in het  
Merwedehuis in Sleeuwijk. Een verzorgingshuis  
wat gespecialiseerde zorg biedt voor mensen met  
dementie in kleinschalige setting. Hij maakt daar 
broodjes klaar, zet koffie, wast af en praat gezellig 
met de cliënten. Ook dit doet Henk trouw en met  
liefde. Henk je bent een voorbeeld voor ons allemaal. 
Blijf vooral gezond. Het gaat je goed!   

Periode dames afgesloten met een gezellige avondje 



14 

De Stormvogel seizoen 2020/2021 

We spraken Hans van der Matten, met zijn  
reisbureau al jaren trouw sponsor van onze club. 
 
Naast het Reisbureau een Makelaarskantoor?  
We hebben in corona tijd niet stil gezeten, de  
reisbranche lag op zijn gat en wij zijn geen types  
om dan met de armen over elkaar te gaan zitten.  
Per 1 maart 2021 zijn wij, naast het runnen van het 
reisbureau ook actief als WitteWoning Makelaars in 
Woudrichem. Middels onze hoge servicegraad in de 
reisbranche, hebben wij de kennis en ervaring u ook 
nu goed van dienst te kunnen zijn. Wij hebben de tijd 
goed benut en zijn geïnspireerd door onze dochter 
Fabienne. Zij is afgestudeerd en verleent financiële 
diensten. De franchiseformule WitteWoning  
Makelaars sprak ons erg aan, zij hebben de scherpste 
tarieven van heel Nederland en hebben de kennis en 
expertise. Alle diensten “aankoop, verkoop, taxaties, 
huur, verhuur, beheer, keuringen en energielabel” 
kunnen bij WitteWoning Makelaars worden  
ondergebracht.  
 
Samenwerking WitteWoning Makelaars?  
Een samenwerking met WitteWoning Makelaars  
zien wij als een perfecte combinatie om onze  
dienstverlening uit te breiden. Zo heeft de klant de 
voordelen van een kleinschalig kantoor en een vaste 
contactpersoon, maar ook de voordelen van een  

grote organisatie. Wij zullen bemiddelen bij de  
aankoop en/of verkoop van de woning tegen zeer 
aantrekkelijke transparante tarieven.  
 
Wat onderscheidt jullie van andere makelaars?  
Dat is nog eens een goede vraag. Wij begeleiden de 
klant op dezelfde manier, alleen is het prijskaartje 
anders. WitteWoning Makelaars heeft landelijk de 
scherpste prijs van Nederland, samen met de  
verkoper bepalen we een goede prijs om de woning  
in de markt te zetten “deze waardebepaling is altijd 
gratis”. Wij zorgen voor een prachtige presentatie  
van de woning, geven de koper alle aandacht en  
zijn behulpzaam met alles wat er geregeld dient te 
worden “Dit is onze persoonlijke touch”. We plaatsen 
de woning met professionele foto’s (op verzoek en 
tegen een kleine meerprijs professionele video) op 
Funda en andere sites, we doen de bezichtigingen, 
stellen de contracten op en begeleiden de verkoper 
en koper tot aan de notaris en toch betaalt de klant 
bij ons “om nog even in reis-termen te praten” maar 
1% All Inclusive makelaarscourtage.  
 
Aktie voor de leden van v.v. Woudrichem?  
Als u als lid van v.v. Woudrichem uw woning bij ons in 
de verkoop plaatst dan doet u een goede daad voor 
uw club! We hebben nu de aktie dat als u de woning 
bij ons in de verkoop plaatst wij de club belonen met 
€ 150,-. Dus; u heeft als klant “voordeel” doordat u 
maar 1% makelaarscourtage betaalt en “voordeel” 
dat u uw club sponsort. Dit is een win win situatie.  
 

                         Ravelijn 67, 4285 EE, Woudrichem  
                               0183-302488 of 06-18210389  
            woudrichem@wittewoningmakelaars.nl     
                           www.wittewoningmakelaars.nl  

 Sponsor in beeld; WitteWoning Makelaars Woudrichem  

“De beste service voor de scherpste prijs van Nederland!”  

mailto:woudrichem@wittewoningmakelaars.nl
about:blank
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De eerste editie van Het Woerkumse Foodfestival  
was één en al gezelligheid en daarom komt er een 
tweede editie aan!* Deze zal plaatsvinden op zondag 
5 september 2021 van 13.00 tot 19.00 uur op ’t Rond 
in Woudrichem. Hier kunt u kennis maken met  
diverse lekkernijen uit de gemeente Altena, maar  
ook met gerechten afkomstig van de andere kant  
van de wereld. Daarnaast zal er voldoende vermaak 
zijn voor iedereen, want er is ook aan de jongste  
bezoekers gedacht!  
 
Het Woerkumse Foodfestival zal geheel in de sfeer 
zijn van hetgeen waar Stichting de Woerkumse week 
voor staat: gezellig samen zijn! Het evenement wordt, 
net als de eerst editie, volledig volgens de richtlijnen 
omtrent covid-19 ingericht, zodat iedereen op  
een veilige manier een gezellige en zorgeloze  
dag kan beleven!  
 
Benieuwd naar de foodtrucks? Op de social media 
kanalen van Stichting de Woerkumse week worden er 
iedere week meerdere foodtrucks bekend gemaakt! 
Er zijn ook foodtrucks aanwezig die een gluten- en 
lactosevrije en/of vegetarische optie aanbieden.  
 
Om het evenement zo goed en veilig mogelijk te  
laten verlopen, verzoekt het bestuur u vriendelijk om 

rekening te houden met het volgende:  
 
- U hoeft niet te reserveren! U kunt gewoon komen 
binnenlopen (ingang via de brug).  
- Heeft u klachten met betrekking tot covid-19 
(hoesten, koorts, (neus)verkoudheid)? Blijf thuis!  
- NIX 18, dus zorg ervoor dat je je kan legitimeren bij 
de entree. Geen legitimatiebewijs is ook geen alcohol. 
- Houd u aan de regels en richtlijnen tijdens uw  
bezoek aan het Woerkumse Foodfestival. U kunt het 
reglement bij de ingang van het terrein of op onze 
website lezen.  

 
Wilt u vrijwilliger zijn bij Het Woerkumse Foodfestival 
2021? Stuur gerust een mailtje 
(info@stichtingdewoerkumseweek.nl) of Whatsappje 
(06-57092060) voor meer informatie! We kunnen 
handjes gebruiken op de volgende momenten:  
Zaterdag (4-9) ‘s middag bij het opbouwen, zondag  
(5-9) ‘s ochtend bij het opbouwen, ‘s middag tijdens 
het evenement, begin van de avond bij het afbreken / 
opruimen en maandag (6-9) ‘s ochtends / ‘s middags 
bij het opruimen van de laatste materialen.  
 
*Het evenement is uiteraard onder voorbehoud van 
omstandigheden.  

Woerkums Foodfestival > 5 september 2021  
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 Merchandising v.v. Woudrichem  

Afgelopen jaar hebben wij (Dillis de Vries, Stefhan  
van den Hil, Diana van Drunen en Marit Schaap)  
een kledinglijn ontwikkeld. Onze kledinglijn bestaat 
onder andere uit petjes, polo’s, baseball jacket,  
truien, shirtjes en een kookschort. Deze kledinglijn 
staat in het teken van v.v. Woudrichem en dus  
hebben wij ervoor gekozen om de welbekende 
‘vissekoppe’ te gebruiken in de kledinglijn.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De clubkleuren komen natuurlijk ook terug in de  
kledinglijn, namelijk groen. We hebben de spullen 
besteld, zodat we konden beginnen aan de verkoop 
van de kleding. In de kantine hebben wij een soort 
etalage gevormd. Als je langs de ingang van de  
club loopt, dan zie je meteen de kledinglijn van  
v.v. Woudrichem. Ook hebben we foto’s van leden 

gemaakt die de kledinglijn aan hadden en dit hebben 
wij op Facebook en Instagram gezet.  
 
Deze ‘sneak preview’ zorgde ervoor dat onze leden 
op de hoogte waren van een nieuwe kledinglijn van 
v.v. Woudrichem. Op 27 maart ging de eerste  
verkoop van start, op de voetbal was er een  
voetvolley toernooi. Het was dus een mooie  
gelegenheid, omdat veel leden aanwezig waren op 
voetbalveld. Helaas konden er geen toeschouwers bij 
zijn i.v.m. Covid-19. Ondanks dat hebben we op 27 
maart aardig wat kleding verkocht aan onze leden.  

 

We hopen onze kledinglijn binnenkort weer wat uit te 
breiden. Heb je interesse, kom vooral eens kijken in 
de kantine en steun onze club!  
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Opening van het nieuwe hoofdveld  

Op vrijdag 5 juni viel bij vele vrijwilligers van de  
bouwploeg een uitnodiging in de bus om op zaterdag 
6 juni de opening bij te wonen van het vernieuwde 
hoofdveld van onze voetbalvereniging. Om half 3  
waren zo’n 30-35 mannen en vrouwen aanwezig op 
de tribune en burgemeester Lichtenberg was ook  
gearriveerd met ambtsketen en al. Het Bolwerk 
wachtte in spanning af. Op het veld werd een leuke 
speelse training gegeven aan de kabouters.  
De eerste handeling op het nieuwe veld.  
 
Voorzitter Hanno nam het woord en heette iedereen 
van harte welkom op het Bolwerk bij onze prachtige 
vereniging.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Een bijzonder welkom voor onze ereleden Ben van 
Eeden en Wim van Steenbergen. Peet Kilwinger  
was helaas afwezig. Hij herstelt op dit moment in  
Altenahove. Gelukkig is hij vol energie en lacht volop. 
Natuurlijk wordt ook de burgemeester hartelijk  
welkom geheten. “Mooi dat u hier bent op deze  
bijzondere zaterdag.” De voorzitter wijst op de  
huidige regels en daarom zijn we hier met een  
besloten gezelschap om het nieuwe hoofdveld te  
openen. In een later stadium zal het nog wel  
uitgebreid gevierd worden met iedereen die geholpen 
heeft om e.e.a. te realiseren, en dat waren er velen!  
 
Hanno de Joode blikt terug op het afgelopen jaar  
en legt de nadruk op de kracht van de V.V. om  
het met elkaar te doen. “Echt met elkaar, dus  

 
 
 
voetbalvereniging, Gemeente Altena en aannemer 
Antea. Spil in deze driehoeksverhouding is Ben van 
Eeden. Hij heeft het plan uitgewerkt, aanvragen  
ingediend, alles kenbaar gemaakt en vooral welke 
werkzaamheden wij als vereniging voor onze rekening 
namen, en waar de hulp van de gemeente bij nodig 
hadden. Hij stuurde Antea bij en zorgde voor de  
juiste overdracht. Samen hebben zij voor dit prachtige 
resultaat gezorgd. We kunnen er trots op zijn en de 
komende jaren mee vooruit. En dat gaan we doen.  
 
Covid heeft ons veel geleerd:  
* Hoe belangrijk bewegen is  
* Sociaal contact  
* Buiten zijn  
* Onderdeel te zijn van een groter geheel en daar ook 
    je verantwoordelijkheid voelen en nemen.  
 
We hebben dat ook zo gevoeld en ingevuld. Er is heel 
veel voor onze jeugdleden georganiseerd, maar ook 
voor de jeugd in het algemeen, met als resultaat de 
groei van ons ledenaantal, groei van sponsoren en 
daarmee blijven wij als vereniging onze ambitie door 
ontwikkelen. We komen hier sterker uit, dat merken 
we. Financieel gezond en klaar voor de toekomst  
binnen onze eigen kern in samenwerking met andere 
verenigingen. Voetbalvereniging Woudrichem pakt als 
grootste vereniging deze verantwoordelijkheid op. 
Een ander voordeel van de pandemie is geweest, dat 
ons grasveld wat meer tijd krijgt, dus ziet de mat er 
prachtig uit en heeft de groene omgeving zich kunnen 
herstellen. Complimenten zijn op zijn plaats voor de 
Gemeente. Het samen doen en de samenwerking 
hebben we als prettig ervaren. Samen gekeken naar 
duurzaamheid en zoveel mogelijk hergebruik.  
Woerkummers zijn goed in “graven”, dus als het  
anders was had de gemeente het echt wel gehoord. 
Een nieuw geasfalteerd parkeerterrein is de slagroom 
op de taart.  
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De wens om nog eens een nieuwe kantine te  
bouwen blijft staan, dus burgemeester blijf  
oefenen op het knippen van linten, want  
dat gaat hier zeker gebeuren.  
Volgend jaar bestaat de V.V. 90 jaar  
en we zijn klaar voor de Koninklijke 100!  
 
Onze kabouters lopen al lekker op het veld en zullen 
dan strijden in ons Wit/groen. Het is de basis voor een 
sportieve, gezonde toekomst. Namens het bestuur wil 
ik dan ook iedereen bedanken voor zijn/haar komst 
en inzet. “Samen doen” blijft het motto en zie hier het 
resultaat!”  

 
Hierna kreeg burgemeester Lichtenberg het woord. 
Hij spreekt prachtige woorden over wat Hanno al  
opsomde, opende het hoofdveld officieel met  
een mooi woord, maar kwam vooral met lovende 
woorden over Ben van Eeden. “Wat deze man voor  

de club heeft gedaan past niet op één A-4tje. Wat een 
enthousiasme en gedrevenheid. Alles keurig op papier 
en berekend. In één woord geweldig.” (in vorige 
Stormvogels staan deze werkzaamheden uitgebreid 
beschreven).  
 
Je voelde het al een beetje aankomen waar dit  
heen ging en inderdaad de burgemeester kende Ben 
namens Zijne Koninklijke Hoogheid de Koning een  
Koninklijke onderscheiding toe als lid in de Orde van 
Oranje Nassau.  

De burgemeester mocht vanwege Corona die taak 
niet zelf verrichten, maar dochter Sandra deed het 
met verve. Een welverdiende onderscheiding, naast 
alle clubtitels, voor Ben en in zijn toespraak sprak hij 
zijn dank uit naar alle medewerkers en bestuur en 
sprak de legendarische woorden: “ik ben apetrots”. 
Na afloop werd in de kantine, op gepaste afstand, nog 
genoten van een hapje en een drankje. Iedereen kan 
terugzien op een geslaagde middag!! 

Sandra speldt Ben zijn lintje op 



20 

De Stormvogel seizoen 2020/2021 



21 

Editie augustus  2021 

Altena Cup bij v.v. Woudrichem  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De 2e editie van de Altena Cup wordt dit jaar 
gehouden op dinsdag 24 augustus en zaterdag 28 
augustus 2021. De aftrap wordt gedaan op dinsdag  
24 augustus op 3 complexen; bij GDC in Eethen,  
v.v. Sleeuwijk en bij v.v. Woudrichem.  
Zaterdag 28 augustus worden de wedstrijden 
gespeeld bij GRC 14. Jeugdwedstrijden op  
alle sportparken, m.u.v. Wilhelmina’26.  
Alle informatie staat op www.altenacup.nl  
 
De Altena Cup is meer dan alleen voetbal: sportief 
bewegen, gezond leven en verbinden is het motto.  
 

Een partner als Schouten levert plantaardige 
producten en HAK laat mensen graag proeven wat 
lekker en gezond is. Team:Fit adviseert over de 
Gezonde Kantine en GGD West-Brabant laat weten 
dat Niet Roken en NIX18 de norm hoort te zijn.  
GRC 14, NOAD’32 en v.v. Sleeuwijk hebben  
inmiddels een gezondere kantine en v.v. Sleeuwijk en 
v.v. Be-Ready ook een rookvrij sportpark. Gemeente 
Altena en Rabobank Altena-Bommelerwaard dragen 
de Altena Cup een warm hart toe.  
We hopen dat binnen de RIVM-maatregelen alle 
supporters welkom zijn. Anderhalve meter blijft de 
norm. 

Kees Braat, organisatie  

Helaas was de kantine het laatste seizoen niet  
veel open en er was ook geen rommelmarkt met  
opbrengsten voor de club. Maar we wilden toch nog 
wat verdienen voor de kas.  
 
We kregen het idee voor een boekenmarktje en  
deden een oproep op Facebook en regionieuws  
om bij ons boeken in te leveren. Daarnaast hebben 
we zelf ook facebook afgestruind voor gratis  
interessante boeken.  
 
De favorieten schrijvers hebben we direct weer  
op Facebook gezet en veel zijn er op deze manier  
verkocht.  
 
Afgelopen maand hebben we nog een boekenbeurs 
gehad in de kantine. De boeken die over zijn, zijn  
naar Wijckestein en kringloop Rotterdam gegaan.  
Een aantal titels hebben we bewaard voor de  

kofferbakmarkt op 4 september a.s. op ‘t Rond.  
 
Vorig jaar hebben we hier ook gestaan en totaal toch 
nog € 735,-- voor de club verdiend.  
 
Dus als jullie nog mooie boeken en/of spulletjes  
voor ons hebben, wij houden ons aanbevolen.  
 
Groetjes Mart en Ally 

Boekenmarkt  
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Hoe is het met… Bernard Boulonois 
Deze keer een persoon die in Woerkum 1  
voetbalde in de periode 1968-1973 en daarna  
vanwege de  Gorcumse liefde verhuisde naar  
Arkel en ging voetballen bij Unitas.  
We hebben het over Bernard Boulonois.  
 
Bernard Boulonois is geboren in de Burgemeester van 
der Lelystraat, met het voetbalveld in zijn achtertuin. 
Hier schoot hij ook zijn eerste ballen. Het voetballen 
zat in zijn bloed. Vader Rien was geen  
onverdienstelijke speler van Unitas, dus een goeie 
leermeester. Hij kwam uit Gorinchem, werkte bij het 
belastingkantoor in Woerkum en leerde hier Joke de 
Joode kennen. Zodoende kwamen ze in Woudrichem 
terecht. Bernard ging tot en met de vierde klas naar 
de basisschool in Woudrichem, daarna naar de  
OLS 5 aan de Krijtstraat in Gorinchem. Na zijn 4 jarige 
MULO opleiding doorliep Bernard de vijfjarige  
Kweekschool (later Pedagogische Academie), beide in 
Gorinchem. In Arkel begon hij zijn onderwijsloopbaan 
en intussen studeerde hij in Tilburg verder voor een 
2e - en 1e graad Aardrijkskunde. Vervolgens leraar 
aan het Gilde in Gorinchem, werd Decaan en  
ontwikkelde ondertussen ook lesmateriaal voor  
het vak aardrijkskunde en leerlingbegeleiding in  
het M.O. Bernard leerde Marieke kennen, trouwde  
en zij kregen samen 3 kinderen, dus een druk baasje.  
Op 64-jarige leeftijd ging hij met pensioen.  
Is inmiddels 70, heeft samen met zijn vrouw zeven 
kleinkinderen en fietsen op de racefiets doet hij vaak 
en graag.  
 
Zo, dit dus over de persoon Bernard. Nu over zijn 
voetbalperiode bij v.v. Woudrichem. Als je een  
interview met een oud-speler afneemt, komen  

er altijd wel albums met verslagen en foto’s te  
voorschijn. Toen Bernard verscheen op het Bolwerk 
en zijn album liet zien, schrok ik, want wat een prima 
verzorgd album. Data, opstellingen, bijzonderheden, 
kortom geweldig materiaal, vandaar het wat  
uitgebreidere artikel.  
 
Als junior…..  
Prachtige foto voor de kantine op het veld aan de 
Burg. v.d. Lelystraat. Links op de achtergrond de  
huizen aan de straatkant, waar Bernard woonde.  
Op de foto van Bernard staat zijn vader op de  
achtergrond. Hijzelf zorgde voor de namen. In die tijd, 
zestiger jaren van de vorige eeuw, was voetballen de 
enige vrijetijdsbesteding voor de jongens. Overal 
werd er gevoetbald. Een bundeltje jassen of truien 
vormde het doel ……. en dan ging het los!!!  
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Op de wal bij de school, nu is er een parkeerplaats  
om je auto te parkeren als je bij Janus-het-Veer  
wilt overvaren naar Loevestein. Als je hard schoot en 
onzuiver dan belandde de bal in de Maas of aan de 
andere kant in de jachthaven.  
Of op ‘het hôôt-bij-de-bôôt’ achter de patattent  
van Tedje Viveen, waar een doel op de muur was  
geschilderd. Is dat niet nog steeds te zien?  
Iedereen die aanwaaide en mee wilde doen was  
welkom, natuurlijk niet te veel want het ‘speelveld’ 
was beperkt. Maar ook op de grasvelden van de 
‘Nieuwbouw’ achter de Groenendijk werd er met  
veel kinderen gevoetbald.  
 
Als senior…..  
 
Op 17-jarige leeftijd maakte Bernard Boulonois  
zijn debuut in het eerste. Mooie ploegen zoals Seolto 
(uit Zevenbergen), Dinteloord en AZVV (uit Axel in 
Zeeuws-Vlaanderen) waren de tegenstanders en  
Bernard voelde zich snel thuis en draaide mee met 
passes en doelpunten. In het seizoen ’69-’70 kwamen 
er ook de streekderby’s tegen Sleeuwijk bij. Mooie 
herinneringen natuurlijk. Veel volk langs de lijn en 
een enkele keer een opstootje. Het was zelfs zo erg 
dat de jeugd van Woerkum steentjes naar de keeper 
van Sleeuwijk gooiden (Cees van Andel). Trainer 
Adam van Straten moest er aan te pas komen om de 
boel te sussen. Ja, ja, de jeugd van tegenwoordig….  
 

Maar in Dinteloord werd Woerkum in dat  
seizoen KAMPIOEN, mede dankzij een vaak  
scorende Bernard. 

Staand vlnr: Adrie Vink, Cor van der Weiden, Bart Hartman, 
Chiel Smits, Henk van Straten. Zittend: Huib van Straten, 
Kees van Straten, Siem van Straten, IJm van Straten,  
Jan van Straten en Bernard Boulonois.  
 
Het seizoen erna 1970/’71 speelde het Eerste van 
Woerkum in de 2de klasse. Let wel, de 1ste klasse 
was de hoogste van het zaterdagvoetbal, dus  
Woerkum speelde op een behoorlijk niveau.  
Competitieleider A. Goedhart van de KNVB legde  
op de receptie van het kampioenschap het manco  
van de kampioen bloot: “een te smalle toplaag”.  
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Drie senioren elftallen vormden volgens hem  
een te zwakke basis voor de 2de klasse.  
 
“Jan Klaassen reisde van Den Helder tot Maastricht” 
en dat deed Woerkum nu dus ook. HCSC, Sizo,  
Amstelveen, RVVH, Zwaluwen, NSVV om er maar een 
paar te noemen. Het ging zoals verwacht, moeizaam! 
Hier een puntje, daar een kleine overwinning, maar 
helaas vaak verloren. Tot op de laatste speeldag bleef 
het spannend of Woerkum zich zou handhaven. RVVH 
uit Ridderkerk kon kampioen worden en Woerkum 
had een punt nodig voor handhaving. Vierduizend 
(4000) bezoekers zagen hoe het wonder geschiedde: 
de bloemen gingen naar Woudrichem.  

Dat ene punt werden er 2. Bernard scoorde de 1-0 en 
Rijswijker Wout de Punt (van Tilborg) scoorde de 2-0 
na aangeven van… inderdaad Bernard. De 2-1 van 
RVVH deed er niet meer toe.  
 
Helaas volgde in het seizoen 1971/72 de degradatie 
alsnog. Wat in de herinnering blijft waren de  
gezellige reizen met de bus. Dikwijls naar Zeeland,  
het Westland of Noord-Holland. Fantastisch!!  
In die tijd ging je ook nog naar school en werd er in de 
bedrijven ook nog gewerkt op de zaterdagmorgen tot 
13.00 uur. Bij uitwedstrijden moest Bernard steeds 
‘vrij vragen’ voor de laatste uurtjes van de morgen  
om met de bus mee te kunnen.  

 

Dit elftal o.l.v. trainer Pieterse speelde in die tijd o.a. tegen Spijkenisse 

Staand: Kees Viveen, Adrie Vink, Cor v.d. Weijden, Hennie Kilwinger, Kees van Straten,  
Bernard Boulonois, Trainer Pieterse. Zittend: Jan Baks, Jan van Straten, Jan Ruis, Gery Gremmen,  
Chiel Smits en Adam van Straten grensrechter.  
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Bernard werd ook een keer uitgenodigd door Chiel 
Smits en Adrie Vink (beiden helaas overleden) om  
na de wedstrijd mee te gaan naar café ’t Vinkenestje. 
Bernard was dat van huis uit niet gewend, dus keek  
hij zijn ogen uit, maar genoot met volle teugen.  
 
De trainingen waren soms zwaar vanwege het  
blubberige trainingsveld, maar men probeerde  
elkaar toch te dollen op de een of andere manier.  
Als iemand soms nieuwe schoenen of een nieuw  
trainingspak aan had, ging men net zo lang lopen 
klieren totdat òf de schoenen òf het trainingspak flink 
onder de modder zat, tot verdriet van betreffende 
speler. Vraag het maar na aan Jaap Verheij.  
 
Een aardige anekdote is nog een terugspeelbal tegen 
SSC ‘55 uit Sprang-Capelle. Het ging al niet zo best en 
het was topspanning in de slotfase! Een onhandige 
terugspeelbal van Bernard moest Gery Gremmen  
met een blessure bekopen, waardoor Cees van Vugt 
in de resterende tijd het doel moest verdedigen.  
Later zou Gery tegen Bernard zeggen: “Jij komt nooit 
meer achterin, vriend !”  
 
Het seizoen ’72-’73 bleek het laatste seizoen voor  
Bernard te worden. Misschien had Goedhart toch  
wel gelijk gehad, want aan het eind van het seizoen 

stond er een bericht in de krant dat Woudrichem  
hard aan rust toe was. Wat Bernard betreft heeft hij 
het goed gedaan. Naast Woudrichem 1 voetbalde  
hij op uitnodiging van de KNVB ook nog in diverse  
vertegenwoordigende teams. Het Brabants elftal,  
Regioteams, Districtselftal afdeling Zuid, maar ook  
de schoolvoetbal toernooien tussen de voortgezet 
onderwijsscholen in Gorcum. Deze waren zeer geliefd 
bij het publiek, waren spannend en er werd vaak goed 
gevoetbald.  
 
Hij had natuurlijk langer bij Woerkum moeten blijven 
voetballen, maar vanwege zijn verhuizing naar Arkel 
ging hij zijn geluk bij Unitas beproeven. Helaas was dit 
geen gelukkig huwelijk. Een botsing op een training 
werd hem fataal en kostte hem een kapotte knie, 
waarna het voetballen ‘op niveau’ voor hem voorbij 
was. In 2009 werd het zelfs een kunstknie.  
 
Een interview op het Bolwerk bracht hem weer even 
in de sfeer van vroeger en een korte rondleiding deed 
hem goed. Heel gezellig om weer even terug te zijn en 
misschien laat hij zich nog wel eens zien tijdens een 
van de wedstrijden van Woerkum 1.  
Bedankt Bernard en een goede gezondheid gewenst.  
 
Jan de Joode. 

Jan en Bernard pratend op de tribune 
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Op bezoek bij Peet Kilwinger  

Het kan vreemd lopen. 
 
Het is 18 maart 2021 als onze werkploeg wordt  
opgeschrikt met de mededeling dat Peet Kilwinger  
in het ziekenhuis ligt. Er zou na onderzoek een stent 
geplaatst worden in zijn aorta. Dat er via deze  
operatie een Tia uit voort zou komen had niemand 
verwacht. Dat er hierop ook nog een nier bloeding 
ontstond en er 7 zakken bloed nodig waren om hem 
in leven te houden kwam hard aan in huize Kilwinger.  
 
Peet die geestelijk sterk blijft en dus alles om hem 
heen goed kan volgen begint te vertellen. “Ik heb een 
zware tijd achter de rug en ben nu puur afhankelijk 
van hulp en verblijf derhalve in de Lemmenskamp. 
Met een soort hangmat kan ik middels een  
hefinrichting in en uit bed geholpen worden.  
Eenmaal in mijn zitmobiel kan ik toch nog door de 
gang rijden. Nee terug naar de werkploeg zal wel een 
illusie blijven. Ik ben blij met het medeleven vanuit de 
club. Kreeg een fruitschaal en bloemen. De voorzitter 

kwam langs en ook Wim van Steenbergen en Mart 
Vonk zoeken mij regelmatig op zodat ik de wel en wee 
van de club kan blijven volgen. Maar daarnaast heb  
ik ook ontdekt dat ik er een nog grotere vriend heb 
bijgekregen. In tijd van nood leer je bidden en dan 
voel je dat je er kracht door krijgt. Er is een God die 
hoort, die naar je omziet, je draagt door het dal als 
het moeilijk wordt. Ik wist het wel dat Hij er was maar 
nu ervaar ik het. Ik weet dat er heel veel vrienden en 
bekenden met mij mee hebben gebeden dat ik hier 
nog een tijd mag blijven. Genieten van kinderen en 
kleinkinderen iedere dag weer. Maar als het einde 
komt weet ik dat ik verder mag in een verheerlijkt  
lichaam met God als mijn bondgenoot. Het is zwaar 
als je niet meer bij machte bent om te gaan en staan 
waar je wil, maar toch ook voel ik dankbaarheid dat  
ik ondanks de handicap toch nog kan genieten van  
de kleine dingen. Groet een ieder van mij bij de club 
en laat weten dat kamer 29 in de Lemmenskamp  
mijn verblijfplaats is.” 
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Grasmeester Hans Schaap nieuwe partner van v.v. Woudrichem  

 

Hans Schaap woont al zijn hele leven in Oudendijk,  
op ongeveer 800 meter van voetbalvereniging  
Woudrichem. Hij is grasspecialist en beheert  
sportvelden in heel Nederland, een succesvolle  
en goed lopende business. Toch speelde hij zeker  
al tien jaar met de gedachte: ‘Hoe leuk zou het zijn  
als ik ook in mijn eigen achtertuin de sportvelden  
kan gaan onderhouden… !’  
 
Hans Schaap (57) is directeur-eigenaar van de  
Hollandsche Greenkeeping Maatschappij (HGM),  
een aannemersbedrijf dat zich bezighoudt met  
aanleg, onderhoud en renovatie van golfbanen. HGM 
is partner van meer dan 25 golfclubs in Nederland. 
Ook geeft Hans Schaap leiding aan het zusterbedrijf 
Hollandsche Golfbaan Exploitatiemaatschappij (HGE) 
waar onder meer Golfpark Almkreek, Loonsche  
Duynen en Breuninkhof toe behoren. Tot slot is hij 
algemeen directeur van de Hollandsche Sportvelden 

Maatschappij (HSM) die 400 kunstgrasvelden en  
350 natuurvelden in beheer heeft, waaronder nu  
ook onze voetbalvelden.  
 
Het flirten heeft dus even geduurd, maar nu is  
het dik aan. Hans Schaap is partner geworden  
van v.v. Woudrichem en de komende jaren  
verantwoordelijk voor de velden. Voorzitter Hanno de 
Joode was getipt door Rob Stoute, de hoofdredacteur 
van dit clubblad en een goede kennis van Hans. “Ik 
kende Hans al wel van gezicht, maar wist niet precies 
wat hij zakelijk allemaal deed. Omdat ons lopende 
onderhoudscontract voor de velden afliep heb ik  
hem uitgenodigd voor een gesprek. Ik was meteen 
onder de indruk en na een aantal vervolggesprekken 
was het rond.”  

En waarom zou je geen gebruik maken van de  
expertise van een mooi, jong bedrijf dichtbij huis,  
met veel kennis en ervaren mensen. In samenwerking 
met vrijwilligers wordt het gras gemaaid, met behulp 
van een kooimaaier en cirkelmaaier.  
Hans: “Een kooimaaier knipt het gras af en een  
cirkelmaaier slaat het gras af met een mes. Het beste 
is om het gras af te knippen, dan krijg je niet zo’n  
grote wond.” Bert en de andere vrijwilligers zijn  
blij met de machines, die nieuwer en groter  
zijn dan de vorige.  
 
Hoofdgreenkeeper  
Even bij het begin beginnen. Hans Schaap:  
“Mijn ouders hadden een boerderij in Oudendijk die 
mijn broer heeft overgenomen. Ik ben een andere 
richting uitgegaan, hoewel, als boerenzoon spreekt 
gras en kunstmest je toch het meeste aan. Ik ben  
begonnen bij aannemersbedrijf De Man in Rotterdam 

als Hoofd Greenkeeper voor het onderhoud van 
golfbanen en sportvelden. Ik volgde de opleiding 
‘onderhoud golfbanen’ en ontwikkelde mezelf van 
grasmaaier naar uitvoerder en van projectleider  
naar technisch directeur. In 2010 ben ik voor  
mezelf begonnen met HGM. Toen ik steeds meer  
verzoeken kreeg van verenigingen voor de aanleg en 
het onderhoud van natuur- en kunstgrasvelden ben  
ik me ook daarin gaan verdiepen. In 2014 heb ik  
HSM opgericht die het onderhoud verzorgde op  
natuurgrasvelden; in 2016 is de kunstgrasafdeling  
van bouwonderneming Heijmans overgenomen.  
Hiermee konden wij het complete onderhoud en  
aanleggen aanbieden op een sportcomplex.”  

“Het beste is om het gras af te knippen, dan krijg je niet zo’n grote wond.”  
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Hans Schaap is met zijn ondernemingen een allround 
grasspecialist geworden en heeft speelkwaliteit,  
veiligheid en duurzaamheid centraal staan.  
“Zo hebben we binnen het bedrijf alle  
kwaliteitscertificaten zoals VCA, ISO 9001 en 14001, 
Groenkeur en de CO2 Prestatieladder Niveau 5.  
Ook investeren we in machines die minder brandstof 
verbruiken en liggen er zonnepanelen op het dak van 
onze werkplaats op de Oudendijk.”  
 
Uiteraard zijn we benieuwd naar het oog van de 
meester voor wat betreft het nieuwe hoofdveld.  
“Niet slecht, Ben van Eeden en zijn team hebben goed 
werk geleverd. Een nieuw veld eist een andere aanpak 
om het goed te krijgen en te houden, want het duurt 

gewoon een paar jaar voordat je de beste condities 
hebt. Corona, hoe vervelend ook, heeft bijgedragen 
aan een goede start. De grasmat moet dik en stevig 
zijn voordat je erop kunt spelen. Als je er te vroeg op 
gaat heb je daar nog jaren lang last van.  
Jonge plantjes mogen niet beschadigd worden.  
Maar in september kunnen wat mij betreft de eerste 
wedstrijden gespeeld worden op het hoofdveld.  
De mat is goed, dat kan ik zien. De kleur is goed.  
Belangrijk is dat de mat goed gesloten is, dat het  
helemaal vol staat met grasplantjes, zonder onkruid. 
Daarna vergt het een speciale manier van bemesten 
en gaan we op tijd beregenen, verticuteren, prikken 
en bezanden.”  

Hanno aan het maaien gezet door Hans 
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Samenwerking  
Sinds maart kijkt Hans Schaap al mee naar de velden 
op het Bolwerk. Hij houdt van mooi, strak werk en 
gaat er alles aan doen om een topmat neer te leggen 
in Woudrichem. Hanno de Joode wilde iemand aan 
boord hebben die expertise in huis heeft en waar we 
ook op de lange termijn op kunnen rekenen. “En bij 
Hans heb ik daar een goed gevoel bij. Ik vertrouw  
erop dat hij ons de komende jaren zal ontzorgen.”  
 
Hanno de Joode vertelt trots over de samenwerking 
die v.v. Woudrichem is aangegaan met Hans Schaap. 
“We zijn de eerste vereniging in Altena en hebben 
een mooie sponsordeal gesloten. Hans gaat zorgen 
voor onze voetbalvelden en houdt ons uit de wind als 
het om toekomstige investeringen gaat. Tegelijkertijd 
gaan wij iets voor hem doen, zoals we eigenlijk voor 
al onze sponsoren en partners doen. Sponsoren zijn 
voor een vereniging superbelangrijk, maar we  
doen ook graag iets terug. Zo kunnen we andere  
voetbalclubs aanbevelen om eens te gaan praten  
met Hans, we kunnen berichten van zijn bedrijf  
delen via onze sociale media en helpen met  
personeel zoeken als dat nodig is. Zo hebben we  
Luca en Yoryanta uit de JO19 al een bijbaantje op de 
werkplaats aan de Oudendijk bezorgd. Het is leuk als 
je elkaar op dat vlak kunt helpen. Ik weet zeker dat 
Hans zijn bedrijf nog gaat groeien de komende jaren 
en het zou leuk zijn als daar nog meer Woerkummers 
aan de slag zouden kunnen, voor vast werk, stage of 
een vakantiebaantje.”  
Hans is er blij mee, want hij kan regelmatig mensen 
gebruiken. “Om golfballen te rapen en voor de  
groenvoorziening, maar ook voor de horeca,  
technische mensen en grasmaaierchauffeurs.”  

 
Maatwerk  
De exploitatie van Golfpark Almkreek, Loonsche  
Duynen en Breuninkhof is de derde onderneming  
van Hans Schaap. “Drie jaar geleden kwam Golfpark 
Almkreek te koop en al snel volgden de twee andere 
golfparken. Ik had 30 jaar ervaring, een team aan  
gekwalificeerde mensen en ideeën voor de toekomst. 
We wilden af van de traditionele golfclub, het is  
geen elitesport meer maar een sport voor iedereen. 
Dat willen we uitstralen en daar hebben we het  
concept op aangepast. Geen vaste tarieven, maar 
maatwerk. Je kunt zelf kiezen hoeveel rondjes je 
loopt per jaar. En dat concept is aangeslagen, we  
hebben veel nieuwe leden mogen verwelkomen.”  
 
Behalve de 18 holes golfbaan met ruime greens en 
mooie waterpartijen beschikt Golfpark Almkreek  
over uitgebreide oefenfaciliteiten, mogelijkheden 
voor footgolf en racketgolf. Lessen zijn er voor  
beginners en gevorderden. Er is een business club  
en een gezellig paviljoen met terras waar je ook  
als niet-lid heerlijk een hapje kan eten. Ook is het 
golfpark af te huren voor zakelijke events, feesten  
en bruiloften.  
 
Zo aan het eind van het gesprek doen we  
uiteraard nog een drankje en wordt er geproost  
op een mooie samenwerking en een mooie toekomst. 
Onze voorzitter lacht van oor tot oor en weet  
het zeker. “Hans gaat zorgen voor een topmat,  
het allerbeste veld in de regio waar clubs heel graag 
komen spelen. Zo mooi dat zelfs de grasmeester van 
de Kuip een keer komt kijken!”  

Hans en Hanno poseren voor ons schitterende hoofdveld 
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Op de trappers voor Duchenne  

Op 3 juli hebben Gerben en Irene,  
ofwel Team Bagagedrager, actie gevoerd  
bij v.v. Woudrichem om geld in te zamelen  
voor onderzoek naar de spierziekte Duchenne.  
Duchenne is een slopende spierziekte waarbij  
de spierkracht van de spieren langzaam afneemt.  
Ook de ademhalingsspier wordt hierbij aangetast. 
Er is nog geen medicijn voor genezen of stagneren 
van deze ziekte.  

 

Hun persoonlijke connectie met Duchenne is dat 
Mark, het broertje van Irene van Vugt, op 21-jarige 
leeftijd is overleden aan de ziekte van Duchenne.  
“Wij weten helaas maar al te goed hoe het is om te 
moeten leven met deze diagnose. Daarom zetten  
wij nu onze gezonde spieren in om iets bij te kunnen  
dragen voor alle kinderen en jong volwassenen die  

 
 
 
lijden aan Duchenne, of deze diagnose nog gaan  
krijgen. Dit doen wij door deel te nemen aan  
Duchenne Heroes, een 7-daags mountainbike  
evenement, waarbij wij elke dag een afstand  
afleggen van 70 of 100 km. We beginnen in het  
zuidelijkste puntje van Luxemburg en gaan dan  
via de Ardennen door de Eifel in Duitsland naar  
het drielandenpunt in Limburg.”  
 
De actie tijdens de uitzwaaiwedstrijd op 3 juli 
heeft geholpen! “We hebben een verloting gedaan, 
waarbij we een hele toffe prijs, een driegangen menu 
voor 4 personen bij de Pannenkoekenbakker mochten 
weggeven, en een enveloppen actie met veel  
geweldige prijzen! In totaal hebben wij daar meer dan 
€700 euro mee mogen ophalen voor het goede doel. 
Wij willen jullie hier graag heel erg voor bedanken!”  
 
Mocht je Team Bagagedrager willen volgen of een 
donatie willen doen, dan kan dat via de Facebook  
pagina van Team Bagagedrager, of via hun  
teampagina op de website van Duchenne Heroes:  
https://www.duchenneheroes.nl/team-bagagedrager  
 
Dank jullie wel!  
 
Gerben en Irene  
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Een bericht vanuit de sponsorcommissie  

Vacatures:  
Naast Dirk heeft ook Yoeri besloten om een stap terug 
te doen. Dat betekent dat er nu twee vacatures zijn 
voor de sponsorcommissie en we op zoek zijn naar 
twee nieuwe personen om Dirk en Yoeri op te volgen. 
Samen met het bestuur zal er gekeken worden naar 
de invulling van deze vacatures.  
 
Reclameborden:  
In de afgelopen periode zijn de verschillende 
Eredivisie supportersgroepen binnen de club 
benaderd voor het ophangen van een sponsorbord.  
Er is met enthousiasme gereageerd op dit initiatief  
en we kunnen daarom ook met trots zeggen dat we 
naast het bord PSV, nu ook borden van de supporters 
van Ajax en Feyenoord kunnen ophangen. Mocht je 
aan dit initiatief mee willen doen, neem dan contact 
op met de sponsorcommissie.  
 
Verder zullen we in het najaar van 2021 weer een 
start maken met het zoeken naar nieuwe sponsoren. 
Voor de continuïteit van de huidige sponsoren  
wordt er gekeken naar het organiseren van een 
sponsormiddag.  

Merchandising:  
De verkoop van de nieuwe artikelenlijn is zeer positief 
verlopen. Prachtig om te zien dat jullie hier massaal 
op zijn afgekomen, dat tekent maar weer de 
betrokkentijd van de leden bij onze club. Er zal 
binnenkort worden nagedacht over artikelen voor  
het najaar en het 90-jarig bestaan van de club.  
 
Overige initiatieven:  
Tijdens Hemelvaartsdag hebben we het visbakken 
vanuit de Vesting naar de club gehaald om de mensen 
de mogelijkheid te geven om alsnog te kunnen 
genieten van dat visje. Aart Vink en mensen uit 
Woudrichem bedankt voor de geslaagde dag!  
 
De komende tijd zullen we over nieuwe initiatieven 
gaan nadenken en deze uitwerken.  
 
Sportieve groet,  
 
De sponsorcommissie  
 
Dillis  

Feyenoord bord gerealiseerd langs het hoofdveld door een dertigtal kameraden die zowel  
Woudrichem als  Feyenoord een warm hart toe dragen. Bord is mogelijk gemaakt door:  

Feyenoord bord  

Swen Weusthof 

Frans Weusthof  

Yoeri Duyzer  

Huub Duyzer  

Fleur van Bavel  

Luca Kamp 

Danny Schaap 

Bert van Tilborg 

Tim Groeneveld 

Cees van Bavel 

Justin Cornelius  

Kenneth Cornelius 

Willem Rijkse 

Stan van Oord 

Damian Groenevelt 

Robin v/d Windt  

Esmee Weusthof  

Marco de Haas 

Ewout Secreve  

Piet Saaman  

Andreas Nederveen  

Emiel Duyzer  

Wouter van Steenis 

Gert Ippel 

Michel den Adel  

Richard Meeder  

Dennis Verzeijl  

Rob van Wijngaarden  

Vincent van Beest 

Wim v/d Berg  



34 

De Stormvogel seizoen 2020/2021 

 Wat een rare tijd en wat duurt 
het toch lang, gelukkig lijkt het 
einde in zicht.  
 
Hopelijk kunnen we na de  
zomervakantie weer enigszins  
normaal gebruik gaan maken  
van het sportpark. Wedstrijden 
spelen, trainingen afwerken  

en voetbal kijken komt dan hopelijk weer in het  
normale ritme.  
 
Ook al zijn veel van jullie een stuk minder op  
Het Bolwerk geweest dan normaal is het werk  
hier wel gewoon doorgegaan. Regulier onderhoud, 
schoonmaakwerkzaamheden en onder andere  
een nieuwe speeltuin is geplaatst. Al deze  
werkzaamheden worden uitgevoerd of begeleid  
door onze zeer gewaardeerde vrijwilligers.  
 
Helaas wordt deze groep vaste vrijwilligers steeds 
kleiner en dat is jammer. Om onze sportclub  
draaiende te houden moeten iedereen zijn  

steentje bijdragen en zullen we samen de schouders 
eronder moeten zetten. Iedereen is mede-eigenaar 
van deze vereniging.  
 
Bardiensten, onderhoud, kleding/materiaalbeheer en 
uitgifte, schoonmaak, sponsoring, wedstrijdsecretari-
aat, scheidsrechters en nog veel en veel meer taken 
moeten dagelijks/wekelijks worden uitgevoerd.  
 
Meld je aan bij één van de bestuursleden en laten  
we samen kijken waar je kan helpen. `  

Martijn van den Heuvel 
Bestuurslid Facilitaire Zaken  

Mensen, mensen, mensen  

In Memoriam:  

Geschokt en verdrietig zijn we door het nieuws  
dat vrijdagavond 19 februari Herman van Hassel  
is overleden.  
 
Herman is de vader van onze jongens Mike en Sven. 
Herman is jarenlang betrokken geweest bij de elftallen 
van zijn zoons en altijd bereid te helpen waar nodig.  
 
Namens het bestuur en alle leden wensen wij  
Corine, Mike en Sven veel sterkte met dit verlies. 

 
Woensdag 17 maart is helaas veel te vroeg overleden 
ons lid Martin Ruis. We kennen Martin als een  
betrokken lid. Naast speler in diverse elftallen,  
bestuurslid jeugdzaken heeft hij zich jarenlang in  
diverse rollen ingezet voor onze jeugd.  
Ook was hij een trouwe supporter van onze leden  
Petra, Harjo, Mariska, Gerjan en Anniek.  
 
Martin was 51 jaar lid van onze vereniging.  
We zullen zijn warme glimlach en zijn lessen in  

dankbaarheid missen.  
 
Namens het bestuur en alle 
leden wensen wij Petra,  
kinderen, aanhang en  
kleinkinderen heel veel  
sterkte, kracht en liefde toe.  
 
Bestuur en leden  
v.v. Woudrichem 



35 

Editie augustus  2021 

Ondanks allerlei beperkingen en daarmee 
competitieloze zaterdagen was er volop activiteit op 
onze velden. De renovatie naderde de voltooiing 
alsook de nieuwe speeltuin. Onder aanvoering van 
Aljan Dekker en secondanten en zeer enthousiaste 
jeugdtrainers/begeleiders werden er vanaf januari  
2-wekelijks speldagen georganiseerd voor onze 
gehele jeugd. Speldagen waarop de allerjongste jeugd 
tot en met de oudere jeugd zich lekker en ontspannen 
kon uitleven op het voetbalveld.  
Ondanks de bij tijd en wijle fikse kou was de opkomst 
behoorlijk. Gemotiveerd door zoveel enthousiasme 
droeg de activiteitencommissie ook een steentje bij 
door tijdens de speldagen regelmatig met warme 
koffie/thee en broodjes het veld op en rond te gaan. 
Voor de deelnemertjes had de commissie, na afloop 
van elke ronde, limonade en wat lekkers zoals donuts 
of pannenkoeken klaar staan. Voor de ouderen dook 
de activiteitencommissie de keuken in om lekkere 
warme broodjes hamburger of frikandel te maken. 
Eventjes niet gezond misschien, maar wel lekker en 
“broodnodig”. Een foto impressie:  

Activiteiten v.v. Woudrichem   
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Koningsspelen  
Aansluitend op de speldagen eerder organiseerde de 
activiteitencommissie in april de Koningsspelen op  
’t Bolwerk. Met dit soort activiteit neemt Nadieh  
altijd één touwtje in handen. Voor de uitvoering  
en begeleiding bij de diverse attractieve spellen  
kon zij natuurlijk rekenen op de hulp en het  
enthousiasme van de groep Aljan Dekker en de  
groep trainers/begeleiders. Ook het opruimen van  
de diverse attributen bleek daardoor geen enkel  
probleem, waarvoor bij deze nogmaals heel veel 
dank. De A-C zelf was druk met limonades en  
versnaperingen zodat er deze dag maar weinig  
was wat de pret kon drukken. Door de Corona  
beperkingen mochten er helaas geen toeschouwers 
zijn. Toch waren er wel een paar, zij genoten evenals 
de deelnemers en organisatie van een heerlijke  
zonnige Koningsspelendag.  
Foto impressie Koningsspelen:  
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Zomeravond Mixtoernooi  
Na een lange periode kwam de versoepeling  
van Corona maatregelen op tijd om weer in  
teamverband te mogen voetballen. Dus ging de  
activiteitencommissie er tegenaan om het  
zomeravond mixtoernooi weer te organiseren.  
Met de gebruikelijke hulp natuurlijk, klasse mannen 
hoe snel jullie dat weer deden. Zal de mannen en 
vrouwen even voorstellen:  
* Jurgen Braat: Communicatie leiders/trainers  
en inschrijving spelers.  
* Stefan Baks: Materialenman voor o.a. ballen en  
hesjes en voortgang wedstrijden.  
* Swen Weusthof: Algemeen, helpen waar nodig. 
Welkom Swen…. klasse dat je er bij bent.  
* Catering: Jolanda v.d. Wiel en Arthur Manz zorgden 
na het voetballen, als gebruikelijk, voor snacks en/of 
lekkere broodjes. Ook voor de bar hadden we deze 3 
donderdagavonden een “nieuwe kracht” en wel  
Tonnie v.h. Einde die ervoor zorgde dat we niet droog 
kwamen te staan. Alle genoemden…. Bedankt!  
Tot slot… hartelijke dank aan het bestuur voor de  
aangeboden consumpties en snacks.  
 
Het toernooi zelf was ook dit jaar weer een succes. 
Maar liefst 70 voetballers hadden zich opgegeven, 
maar helaas moesten er spelers al voortijdig afzeggen, 
maar ik weet zeker dat ze er volgend jaar weer bij  
zullen zijn. We hebben vernomen dat het weer goed 
gaat met de boys. Ook een afmelding met een leuk 
tintje… het huwelijk van Marinko en Daisy, van harte 
gefeliciteerd!  

Zes teams bleven er over, zodoende werd er één  
wedstrijd tegen elkaar gespeeld (3 wedstrijden per 
avond) Gezien de reacties waren dat leuke potjes.  
Ik ga geen verslag doen van elke wedstrijd, maar heb 
voor de liefhebbers wel een eindstand.  

Ik zeg bij deze: Bedankt mannen… tot volgend jaar!  
 
Groeten Gerrit v.h. Einde  

Ook tijdens het zomeravondvoetbal een  
verloting t.b.v. spierfonds Duchenne  
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Afscheidswedstrijd  
3 juli was het weer mogelijk om, gezien de Corona 
maatregelen, een wedstrijd te organiseren.  
Een wedstrijd waarin afscheid genomen werd van 
trainer en enkele selectiespelers, maar ook een  
wedstrijd waarin het publiek niet alleen het nieuwe 
(gerenoveerde) 1e veld kon aanschouwen, maar ook 
de nieuwe speeltuin. Niet zonder trots een leuke 
nieuwe speeltuin waarin de activiteitencommissie  
belangrijk financieel aan heeft bijgedragen.  
De gezellige middag werd natuurlijk met het  
gebruikelijke vuurwerk (voorafgaand aan de  
wedstrijd) en dj muziek tot sluitingstijd opgeluisterd. 
Ook een gebruikelijke verloting ontbrak niet, maar 
deze keer was de volledige opbrengst voor Spierfonds 
Duchenne (https://www.spierfonds.nl/doneren)  

Bingo  
En natuurlijk was het voor de A-C ook weer mogelijk 
een bingoavond te organiseren, een activiteit die  
begrijpelijkerwijs lang werd gemist. De opkomst deze 
avond was dan ook groot…. gezellig! De mededeling 
begin van de avond was logisch, vanaf deze avond 
zullen de bingoavonden weer maandelijks in de  
kantine worden gehouden. Onder voorbehoud,  
op elke laatste woensdagavond van de maand.  
Bingo belangstellenden let op, voorlopig nog wel met 
vooraf telefonisch aanmelden om te volle kantine te 
voorkomen. Houd onze website en Facebook pagina 
in de gaten!  
 
De Brabantse klanken van nummertjes omroepster 
Mirjam (vakantie) werden deze avond gemist, maar 
luid en duidelijk vervangen door Gerrit. Ook nu werd 
tijdens de pauze een verloting gehouden, waarvan de 
opbrengst volledig t.b.v. spierfonds Duchenne kwam. 
Al met al voor Duchenne een welkome bijdrage.  

Na afloop kon de activiteitencommissie terugzien op 
een gezellige avond, met nu al volop aanmeldingen 
voor de volgende bingoavond op 25 augustus. Graag 
dus… tot de volgende keer.  
 
Tot slot een woord van dank, veel dank, aan het  
bestuur van v.v. Woudrichem. Het is cliché, maar 
moet vermeld worden, want zonder support van  
de vereniging had al het bovenstaande in dit verslag 
mogelijk anders verlopen kunnen zijn.  
Ondanks de beperkingen kunnen we terugkijken op 
een actief  verenigingsleven.  
 
Namens Activiteiten-Commissie,  
 
Arthur.  
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Inmiddels zijn we al weer twee 
seizoenen bezig met de nieuw 
ingeslagen weg voor onze 
jeugd. De basisprincipes van  
dit plan zijn eigenlijk te  
onderscheiden in het volgende. 
We willen niks liever dan dat 
elk kind plezier ervaart bij ons 
op de vereniging, dat het kind 
kan sporten op het niveau waar 

hij of zij thuishoort en dit te doen vanuit zo breed  
mogelijk uitgelegde basisprincipes. Oftewel, een  
duidelijk speelsysteem binnen de jeugd, waarmee  
we de trainers handvatten geven om vanuit te werken 
en de spelers zich met het jaar beter kunnen  
ontwikkelen binnen dit systeem.  
 
Het eerste jaar hebben we hier, ondanks corona, 
mooie stappen in gezet en het begin van afgelopen 
seizoen zag er heel rooskleurig uit. Duidelijk was te 
zien dat zowel trainer als speler de volgende stap kon 
zetten binnen onze principes. Helaas was het na week 
4 van de competitie al klaar en zat het seizoen er 
praktisch op door alle nieuwe maatregelen. Voor een 
flink tijdje konden we de kinderen nog scherp houden 
op de trainingen, maar hoe verder het spelen van 
wedstrijden uit het zicht raakte, hoe moeilijker het 
werd om de spelers gemotiveerd te houden voor  
deze manier van trainen. We hebben als club het  
roer dan ook omgegooid en enorm ons best gedaan 
om er voor de jeugd alsnog een zo plezierig mogelijk 
jaar van te maken.  

Veel is er georganiseerd voor de kinderen:  
techniek dagen, straatvoetbal, voetvolley,  
onderlinge toernooien, gemixte toernooien,  
een footgolfdag op de club en zelfs een dag vol met 
luchtkussens. We hebben onze creatieve geest goed 
de vrije loop gelaten.  
 
Ik kan wel zeggen dat ik enorm trots ben op alle  
vrijwilligers, uit welke hoek dan ook, die steeds weer 
klaar stonden om mee te helpen op de sportdagen.  
Of het nu vanuit het bestuur was, de vele drankjes  
en hapjes die de activiteitencommissie regelde, of alle 
ouders/spelers/trainers en leiders die elke keer  
bereid waren te helpen. In grote aantallen hebben  
we steeds kunnen zorgen voor een topdag. Mijn dank 
hiervoor richting iedereen is dan ook heel groot.  
 
Laten we hopen dat het komende seizoen eindelijk 
weer een normale wordt. Ik denk dat ik namens  
iedereen praat dat we snakken naar een seizoen met 
heel veel wedstrijden, waarbij we vanaf de zijlijn onze 
jongens en meiden weer kunnen aanmoedigen.  
 
We spreken elkaar vast in het nieuwe seizoen!  
 
Sportieve groet,  
 
Aljan Dekker  
 
Hoofd Jeugd Opleiding  

Jeugdopleiding v.v. Woudrichem  



41 

Editie augustus  2021 

Jacques Sas, nieuwe trainer JO19  
Voor het seizoen 21/22 heeft v.v. Woudrichem in  
Jacques Sas een nieuwe trainer gevonden voor het 
oudste jeugdteam binnen onze vereniging. We zijn 
verheugd dat Jacques met zijn vele jaren ervaring  
en altijd gezellige en vlotte babbel een steentje wil 
bijdragen aan de door ons opgezette weg met de 
jeugd. Graag wensen we Jacques dan ook enorm  
veel plezier en succes met zijn nieuwe team.  

De JO19 bestaat volgend seizoen uit: Rick Naaijen, 
Luca Bruijsten, Mike van Hassel, Floris Kieboom,  
Armani Versteeg, Michael Gutteling, Dave Hoeke,  
Illvan Dirks, Connor van Amersfoort, Thijmen van  
Ballegooijen, Yoryanta de Groot, Noah Kant, Huub 
Schampers, Nick van Zante, Fabian van den Enden, 

Wouter Kuijpers en Jasper van Loon. 

Op de foto v.l.n.r.: assistent trainer Sharif Ilahi, Michael, Noah, trainer Jacques Sas, Armani en leider Peter Naaijen.  

MO17-1  

Teamfoto vlnr: Lonneke Verhey, Lara Kranenburg, Kim Versteeg (leider), Denise de Bok (trainer), Marousja van der Aar 
(trainer), Faya Fennema, Femke van der Schuit, Faye Smit, Hannah van der Stelt, Kimberley Spoor.  
Onderste rij: Lieke van Straten ( inval ), Chaya Versteeg, Roos van Straten (inval), Claudia den Hartog, Britt van Straten,  
Danique van Loveren, Yara de Deugd  

Nog 1 keer kwamen ze bij elkaar, voordat hun  
wegen scheiden… de meiden van MO17 van het 
seizoen 20/21.  
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Vân wie zai de gai d’r één?  

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
 
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Bram den Oudsten        
29 april 2013       
Dordrecht                                       
Basisschool Oudendijk       
JO8-2        
Meestal links voor       
Atletiek      
1 zus Tess      
Ja mijn vader 
VV Woudrichem   
Weet ik niet  
Ajax    
FC Barcelona   
Messi    
Wedstrijden spelen      
Dat Nederland wereldkampioen wordt 
    

Xavi Smits          
05-08-2013      
in het ziekenhuis in Gorinchem                                     
‘t Ravelijn       
Jo-9        
rechts back        
buiten spelen, gamen      
1 zus, Yinthe       
Ja, mijn vader en moeder hebben gevoetbald. 
Mijn moeder bij v.v. Woudrichem en mijn vader bij Altena  
en hij is nu trainer van mijn team.  
Swen Weusthof 
het Nederlands elftal    
Juventus    
Messi    
dat ik in een team speel, samen met mijn vrienden.  
dat we nog een keer kampioen kunnen worden.  
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Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
 
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Yinthe Smits           
29-10-2011        
in het ziekenhuis in Gorinchem                                         
‘t Ravelijn       
mo-13        
middenveld        
tekenen en spelen met mijn vriendinnen       
1 broertje die heet Xavi       
ja mijn moeder 5 jaar en mijn vader is trainer  
mijn moeder speelde bij v.v. Woudrichem en mijn vader is 
bij v.v. Woudrichem trainer van de jo-09 
iedereen is goed op zijn eigen manier    
Nederland vrouwen      
Italië     
Messi en Ronaldo    
veel vrienden maken en winnen      
dat we kampioen worden met mijn team  

Brent van der Stelt        
3 augustus 2013       
Gorinchem                                       
Eben Haezer       
jo 8-2        
spits        
zwemmen      
zus Hannah en broer Rens        
nee 
nee  
weet ik niet   
Ajax    
Barcelona 
Ronaldo en Messi 
schieten      
prof voetballer worden 
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Wat 2 jaar geleden is begonnen met een klein  
groepje van talenten, is nu al gegroeid tot een  
groep ver boven de 25 talenten. 4, 5 of 6 jaar het 
maakt niets uit. Centraal staat bij iedereen: Plezier. 
Elke zaterdag is er door John, Marinko, Rens & Wilty 
geprobeerd een training te verzorgen voor onze  
kleinste talenten. We hopen dat jullie het ook naar 
jullie zin hebben gehad.  
 
Het jaar is weer voorbij gevlogen. Helaas niet zoals we 
allemaal gehoopt hadden, desalniettemin hebben wij 
het hartstikke naar ons zin gehad. Met de start van 
een warming up met een klein muziekje tot aan het 
slot met het populaire "Ezeltikkertje". Het was elke 

week een feest. Met als klap op de vuurpijl de  
opening op het hoofdveld in het samenzijn van  
onze burgemeester.  
 
Aankomend jaar trekken we de lijn gewoon door.  
Op zaterdagochtend gaan we lekker een uurtje  
trainen. Verder gaan de wat oudere kinderen naar  
het JO7 team.  
 
Wij wensen iedereen een fijne vakantie toe en we 
zien elkaar weer snel op het veld!  
 
John, Marinko, Rens & Wilty 

Kabouters  

 

Harry Kane in voetsporen Fred van Straten 

Fred deed het in 2004 op sportpark De Maaskant te Aalst, Harry op Wembley te London bij de halve finale 
van het afgelopen E.K. Hun team het veld op leiden achter scheidsrechter Danny Makkelie aan.  
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